



Bestyrelsesmøde 16.05.2025 – Copenhagen Falcons

Sted: Ørestad Skøjtehal

Dato/tid: 16.05.25 kl. 18.30 – 21.30

1. Godkendelse af forrige referat
2. Forpersonskabet beretter
3. Sportsudvalget
4. Finansudvalget
5. Falcons strategi
6. Københavns Kommune
7. Personale
8. Udvalg
9. Eventuelt
10. Næste møde

Referent:

Dan Autzen

Deltagere:

Christopher Kaas Ibsen (afbud)

Kåre Knudsen

Klaus Smærup-Ottesen

Mia Forsling

Stine Sandstrøm Christensen

Dan Autzen

Rasmus Klingenberg

Louise Helt (afbud)

Theis Brydegaard



1. Godkendelse af forrige referat

1.1 Ingen bemærkninger.

2. Forpersonskabet beretter - Stine/Dan

2.1 Info siden sidst

- **Orientering fra DIU's repræsentantmøde.**

2.2 Strukturering og arbejdsfordeling

- **Intet nyt.**

3. Sportsudvalget - Klaus

3.1 Nyt fra sportsudvalget

- **SEP starter op i august.**

3.2 Status på årshjulet (cups/camps)

- Vi skal benytte årshjulet som bilag til BM referat. Dan beder SC sende oplæg til årshjul for kommende sæson.

4. Finansudvalget – Kåre/Christopher

4.1 Status på budget (indkomst/udgifter)

- **Kåre gennemgik status for økonomien, vi er presset på økonomien indtil kontingentbetaling.**

4.2 Kontingenter

- **Intet nyt.**

4.3 Trænerlønninger

- Ikke drøftet på mødet.

4.4 Isdisko

- Ikke drøftet på mødet.

5. Falcons strategi

5.1 Flere isflader - Stine/Dan

- **Der har været afholdt møde i KK d. 10. juni 2025, hvor det blev besluttet, at KK vil arbejde videre for flere isflader til klubberne i KK ved at renovere Kastrup skøjtehal, hvor der skal blive bygget en isflade mere.**

5.2 Istid i Kastrup – Dan

- **Vi har d.d. fået bekræftet, at vi har fået istider i Kastrup fra 15. august, onsdag kl. 20.15-21.15 til YD og søndag kl. 20.30-21.30 til Ladies**

5.3 Falcons 3 års/5 års plan – Stine/Dan

- Ikke gennemgået på mødet.

5.4 Opdatering af organisationsplan – Stine/Dan

- Ikke gennemgået på mødet,

5.5 SoMe strategi – Anne Louise/Louise

- Anne Louise og Louise er på opgaven.

6. Københavns Kommune - Christian

6.1 Nyt fra kommunen

- Ingen bemærkninger



6.2 Skolesamarbejde

- Christian Heetkamp har ytret ønske om at fortsætte som kontakt vedr. skolesamarbejder.
- **Kalvebod Fælled Skole tilbyder 7.-9. klasse's børn at de kan tilmelde sig SEP**

6.3 Regnskab skjorteudlejning

- Ikke drøftet på mødet

6.4 Ansøgning om midler hos KK

- Dan vil spørge Christian om han vil søge om midler til flere bander til U12 kampe i den kommende sæson samt flere bænke til omklædningsrum.

7. Personale

7.1 Status på personale fastansatte/timelønnede

- **Stine og Dan har afholdt individuelle samtaler med Adam og Trevor.**

7.2 Adam på barsel – har vi brug for vikar?

- Adam har oplyst om sin barsel, 2 uger ved barns fødsel fra omkring nytår samt 11 ugers barsel 6. okt.-5. dec. 2025.
- Det skal undersøges om der skal benyttes en stedfortræder.

8. Udvalg

8.1 Merchandise udvalg – Mia

- **Der arbejdes på en ny kamptrøje og holddragt**
- **Der forhandles pt. om en ny udstyrsaftale**

8.2 Kioskudvalg – Rasmus

- **Theis kigger på kostpriser på indkøb til kiosken, derefter skal der kigges på salgspriser.**
- **Vi har besluttet at gavekort skal udgå efter sommerferien.**
- Der er et ønske om indkøb af køle-/fryseskab og blender til smoothies. Christian vil prøve at søge om penge til det.

8.3 Sponsorudvalg – (Christopher)

- **Theis er i dialog med forskellige interesserede sponsorer**

8.4 Pigeudvalg – Dan

- Camilla Baden har overtaget pigekoordinatorrollen.

8.5 Festudvalg – Louise

- **Der skal arrangeres en sommerfest før sommerferie samt en træner/holdleder fest primo næste sæson. – Gentagelse, Dan følger op med Louise**

8.6 Madudvalg – Theis

- Til U10 cuppen var der god mad fra Gastronomiet, bestyrelsen vil gerne benytte dem til kommende cups, også til battle camps.
- **Theis laver en lille guide vedr. bestilling til Gastronomiet. XXX**
- Der er blevet lavet en aftale med Dagrofa, som kan levere 3 gange om ugen ved bestilling online.

8.7 Falkeskriget – Mia

- Mia tager teten på at der udsendes 4 Falkeskrig i den kommende sæson.

8.8 SoMe

- AL og Louise fortsætter i SoMe udvalget
-



8.9 Dommerudvalg - Dan

- Vi har forespurgt DIU om der kan arrangeres et dommerkursus i starten af den nye sæson. Vi har tilbudt at afholde det.
- Vi vil gerne uddanne flere voksedommere, der skal støtte ungdomsdommerne. Gerne et par stykker pr. ungdomsårgang.
-

9. Eventuelt

9.1 Dan: skal vi gennemføre en medlemsundersøgelse i efteråret 2025? Der var bred enighed om, at vi skal lave medlemsundersøgelsen i efteråret.

10. Næste møde

10.1 Næste møde bliver mandag den 18. august 2025 kl. 18.30